
Tako nam je po seji pojasnil pred-
sednik komisije Alojz Posedel (Za-
res) in dodal, da Petan pri tem kon-
kretnih imen ni navedel. Zato jih
mora predložiti na prihodnji seji.
Spomnimo, da je komisija med dru-
gim že zaslišala nekdanja finančnega
in gospodarskega ministra Andreja
Bajuka in Andreja Vizjaka, nekdanja
državna sekretarja na gospodarskem
ministrstvu Andrijano Starina Ko-
sem in Tomaža Jeršiča ter nekdanje-
ga guvernerja centralne banke Mitja
Gasparija.

Morebitne nove priče bodo po-
daljšale delo komisije, tako da še ni
znano, kdaj bodo preiskovalci dolo-
čili preiskovanca. V Delu smo že po-
ročali, da naj bi bil to Vizjak. Iz dose-
danjih pričevanj je bilo mogoče sliša-
ti, da je bilo za sprejetje prevzemne
zakonodaje odgovorno gospodarsko
ministrstvo. Takratni minister An-

drej Vizjak je bil leta 2004 proti spre-
jetju novele prevzemnega zakona, ki
so ga predlagali poslanci LDS s seda-
njim gospodarskim ministrom Mate-
jem Lahovnikom na čelu. Svoj zakon
je pripravil dve leti pozneje. Vizjak je
ob svojem pričanju novembra lani
pojasnil, da je bil njegov zakon spre-
jet zelo hitro, bil je plod dela strokov-
njakov, soglasja v parlamentu, uve-
del je direktive Evropske unije in za-
varoval male delničarje.

Je pa bila sprememba prevzemne
zakonodaje vključena v koalicijsko
pogodbo Janševe vlade, se je na zasli-
šanju spominjal Bajuk. Ta je pojasnil,
da so mu predstavniki gospodarske-
ga ministrstva spremembe zakona
predstavili: »Če smo na zakon dali
pripombe, so bile upoštevane. S
končnim zakonom smo bili namreč
zadovoljni in smo ga tudi podprli.«

Komisija je med pričevanji ugoto-
vila, da se je število prevzemov pove-
čalo v letih 2006 in 2007. Takrat so
imele banke dostop do poceni virov
v tujini, zato so s kratkoročnimi kre-
diti hotele hitro in lahko zaslužiti,
določena tveganja pa so podcenjeva-
le, je preiskovalcem pojasnil direktor
Urada RS za varstvo konkurence Jani
Soršak. Nejc Gole

Rudolf Petan (SDS) predlaga nove priče, a konkretnih imen še ni navedel
Do zdaj so zaslišali devet prič - Preiskovanec bo menda Andrej Vizjak

Preiskava spornih menedžerskih prevzemov

Ljubljana - Parlamentarna preiskovalna komisija za ugotavljanje politične odgovornosti pri spornih menedžerskih
prevzemih Istrabenza in Pivovarne Laško bi po dnevnem redu včeraj morala obravnavati osnutek delnega poročila
o svojem delu. Do zdaj je zaslišala devet prič, a o ugotovitvah poslanci niso glasovali, saj je Rudolf Petan (SDS) ko-
misiji predlagal, naj zasliši predstavnike gospodarskega in finančnega ministrstva, Banke Slovenije, Agencije za trg
vrednostnih papirjev, Gospodarske zbornice Slovenije, Klirinško-depotne družbe in društva malih delničarjev.


